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De heer R. van den Broek  
 
 
 
 

Geachte heer Van den Broek, 
 
Op 2 juli 2019 heeft uw fractie schriftelijke vragen gesteld, op grond van artikel 42 van 
de Organisatieverordening van de gemeenteraad, over de dumping van drugsafval op 
het voormalige MOB-complex aan de Garderbroekerweg 29 te Voorthuizen. Graag 
beantwoorden wij uw vragen als volgt:  
 
Vraag 1 en 2: Is er sprake van een verschuiving van criminele activiteiten van Brabant 
naar het midden van het land en specifiek in de regio van de gemeente Barneveld?  
Zijn er aanwijzingen dat drugs ook op grondgebied van de gemeente Barneveld gepro-
duceerd wordt? 
 
Antwoord: We moeten rekening houden met het feit dat ondermijnende, criminele acti-
viteiten, steeds meer ook in onze gemeente gaan plaatsvinden. Zeer regelmatig wordt 
er in onze gemeente een hennepkwekerij ontmanteld en dit voorjaar werd er nog een 
XTC laboratorium opgerold. In het door de gemeenteraad vastgestelde Integrale Vei-
ligheidsplan 2019-2022 is ondermijning dan ook als prioriteit opgenomen.  
 
Vraag 3 en 4: Hoe heeft het kunnen gebeuren dat een grote afvaldump van drugs 
plaatsvindt op een terrein dat in eigendom is van de gemeente? Is het pand verhuurd 
en zo ja, is bij het college bekend aan wie? 
 
Antwoord: De huurder heeft toestemming voor onderverhuur. De huurder heeft onder-
verhuurd en de onderhuurder blijkt vervolgens op zijn beurt ook onderverhuurd te heb-
ben. Het complete terrein, het voormalige MOB-complex aan de Garderbroekerweg in 
Voorthuizen, is verhuurd aan ProMid Vastgoed B.V. 
 
Vraag 5: Hoe houdt de gemeente toezicht en controle op haar eigendommen en in dit 
specifieke geval op het MOB complex? 
 
Antwoord: Hoofdzakelijk door gesprekken met de twee achtereenvolgende huurders en 
door periodiek een rondgang te maken. Eind 2016 heeft er, naar aanleiding van tips 
over vermeende drugsgerelateerde activiteiten, op het gehele terrein een onaangekon-
digde, integrale inspectie plaatsgevonden door de ODDV, politie, belastingdienst en 
brandweer. Er zijn daarbij geen drugsgerelateerde activiteiten aangetroffen. Het risico 
op drugsgerelateerde activiteiten is ook enkele keren met de huurder besproken, die 
aangaf daar alert op te zijn.  
 
Vraag 6: Voor wie komen de kosten van het opruimen van dergelijke afvaldumpingen? 
 
 
 



 

Blad 2  

Antwoord: Na het aantreffen van het drugsafval heeft de gemeente spoedbestuurs-
dwang toegepast. Dat houdt in dat het afval zo snel als mogelijk is verwijderd en de 
kosten daarvan door de gemeente worden betaald. Deze kosten zullen via een ver-
haalprocedure worden teruggevorderd op de overtreder.  
 
Vraag 7, 8 en 9: Welke maatregelen bent u bereid te nemen tegen deze nieuwe vorm 
van dumpingen naar onze gemeente? Zou de gemeente in contact kunnen treden met 
Brabantse gemeenten om te onderzoeken hoe zij in staat zijn de dumpingen tegen te 
gaan? Wat voor extra maatregelen kan het college nemen om deze illegale dumpingen 
een halt toe te roepen? 

 
Antwoord: Specifiek voor het MOB-complex zullen wij de frequentie van (onaangekon-
digde) bezoeken verhogen om het toezicht te intensiveren. Overigens hebben wij eind 
2018 besloten een onderzoek te starten naar de herontwikkelingsmogelijkheden van 
het MOB-complex nu het complex voor de gemeente geen strategische waarde meer 
heeft. Voor wat betreft ondermijnende criminaliteit in het algemeen zullen wij uitvoering 
geven aan de in het genoemde Integrale Veiligheidsplan 2019-2022 genoemde activi-
teiten. Wij hebben hierbij (met name via het RIEC, het Regionaal Informatie en Experti-
secentrum), contact met alle veiligheidspartners.  
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 
 
 


